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      e-mail: rudar.marketing@pu.t-com.hr  

Labin 03. lipanj 2018. godine 
GRAD LABIN 

 gospodin Valter GLAVIČIĆ, Gradonačelnik 
 gospođa Eni MODRUŠAN; predsjednica Vijeća Grada Labina 

 uvažene vijećnice i vijećnici Vijeća Grada Labina 
 
PREDMET: Zamolba za postavljanje LED-diplay panoa 
 
Poštovani Gradonačelniče Glavičić, predsjednice Vijeća Modrušan, uvažene vijećnice i vijećnici 
Grada Labina, obraćamo Vam se: 
 

ZAMOBOM 
 

da nam, na rok od pet (5) godina, odobrite korištenje postojećih reklamnih panoa na unutarnjim 
i vanjskim zidovima Gradskog stadiona „Zelenice“; te postavljanje LED-display panoa, na 
prostoru (zemljištu) unutar istog, s pogledom prema kružnom toku u ulici Zelnice. 
Karakteristike, i vizualna simulacija, LED-display panoa nalaze se u ponudi dobavljača u privitku. 
 

Sve karakteristike, napose dimenzije, LED-display panoa u potpunom su u suglasju s važećim 
zakonskim odredbama, a isti je već postavljen na sličnim lokacijama u velikom broju gradova i 
općina, najbliže u susjednoj Svetoj Nedelji, na lokalitetu preko puta benzinske postaje Crodux. 
 

OBRAZLOŽENJE 
 

Kao što vjerojatno znate, NK Rudar je najveća sportska udruga u Gradu Labinu, dvostruko veća 
po svim parametrima (brojnost članstva, licenciranih trenera, troškova natjecanja….) od prve 
slijedeće. Klub ima preko 200 aktivnih članova, od kojih je preko 170 malodobnika, koje se pod 
vodstvom 12 trenera - sa adekvatnim licencama, natječe sa devet, od jeseni planiramo sa 10 
momčadi - u svim uzrastima, od pred-početnika do seniora, trenutno članova III HNL Zapad.  
 

Kako je nogomet, kao najpopularniji sport u svijetu  i  Hrvatskoj, ekstremno skuplji u odnosu na 
sve ostale, sve ovo razlog je da nam redovite financijske dotacije od strane Grada Labina (putem 
Sportske zajednice) nisu ni približno dostatna za ispunjenje sportskih ciljeva na gore navedenom 
nivou i masovnosti, prinuđeni smo ostatak potrebnog budžeta, od cca. 800.000,oo kn, 
osiguravati članarinama, ulaznicama, donacijama i sponzorstvima putem naše marketing službe.  
 

Također važnim držimo napomenuti da je aktualna uprava, dolaskom na čelo kluba, zatekla dug 
od blizu 600.000,oo kuna, te je isti u potpunosti sanirala, ponajviše zahvaljujući prihodu od 
višegodišnjih ugovora o oglašavanju za korištenju reklamnih panoa na vanjskim zidovima 
stadiona. Osim toga značajno povećanje brojnog stanja, kako igračkog tako i trenerskog - u 
omladinskom pogonu, te sportski dosezi i ambicije seniorske momčadi, iziskivali su dodatno 
povećanje klupskog budžeta koji je, unatoč toga, u ovih pet godina u potpunosti izvršavan. 
 

Sve ovo je prouzročilo da smo klupske marketinške potencijale na određeni način „potrošili“, te 
nam je za kontinuitet sportskih dosega na dosadašnjem nivou neophodno unaprijediti ponudu. 
Određene projekcije, prije svega temeljene na kontaktima s novim potencijalnim sponzorima, 
uglavnom s područja van Labinštine (većim hrvatskim i multinacionalnim tvrtkama), nametnuli 
su kao rješenje našeg problema, postavljanje ovog LED-display panoa. 
 

Želimo naglasiti da bi smo ovaj projekt, ukupno vrijedan 250.000,oo kuna, realizirali bez 
angažmana novčanih sredstava Grada Labina, koji bi nam tako praktički trebao, za temelj 
uređaja - na petogodišnje korištenje, ustupiti samo jedan (1) četvorni metar zemljišta unutar 
stadiona. 
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Osim činjenice da Grad Labin, u slučaju eventualne pozitivne odluke po ovoj zamolbi s Vaše 
strane, neće imati nikakvih izravnih financijskih obveza; teško je očekivati da bi bilo tko drugi, u 
dogledno vrijeme, izuzev NK Rudar – kroz dodatno unaprijeđenije i komplementaciju s 
postojećim marketinškim uslugama, mogao opravdati ulaganje od 250.000,oo kuna, a napose 
kasnije to pratiti pozitivnim financijskim  rezultatima, kroz marketinški nastup na tržištu. 
 

Također, ovim putem, skrećemo pozornost na još dvije značajne činjenice koje smatramo važnim 
za Vašu konačnu odluku: 

1. NK Rudar je klub koji, unatoč prethodno navedenom u svezi brojnosti, radi u daleko 
najlošijim uvjetima po pitanju sportske infrastrukture u Labinu i u odnosu na naše 
konkurente u Istri i šire ali, uz puno uvažavanje razloga za isto, strpljivo čekamo da se 
ispune realni preduvjeti pa da i mi napokon dođemo na red, kad to dopusti financijsko 
stanje u gradskom proračunu, po tom pitanju. 

2. U slučaju Vašeg negativnog odgovora, po ovoj zamolbi, morati ćemo na žalost značajno 
reducirati brojno stanje u našem omladinskom pogonu – gotovo ga prepoloviti, te 
sportske ambicije seniorske momčadi (koje su najveći motiv mladim da se uključuju u 
rad kluba i bave sportom, u ovom slučaju nogometom) svesti na puno niži nivo od 
nacionalnog, vrlo vjerojatno na županijski. 

U imajući u vidu da se natjecateljske ambicije i planovi sportskih udruga - posebno u klubovima 
naše veličine, u pravilu rade do prve polovice lipnja, kao i činjenicu da smo LED-diplay pano 
pronašli na zalihi po najpovoljnijoj cijeni pošto je rađen za tvrtku koja je u međuvremenu 
odustala, Vaša odluka nam je neophodna odmah, jer ga moramo platiti najkasnije za deset dana.  
 

Također Vas najljepše umoljavamo da, pri donošenju konačne odluke, vodite računa kako nam je 
jako važno izbjeći bilo kakve naknadne javne polemike, posebno one koje za cilj imaju političke 
konfrontacije, pošto bi u takvom ozračju bilo vrlo teško provesti sve potrebno za uspješnu 
realizaciju naših ciljeva na svim poljima, od poslovnog do sportskog.   
 

Temeljem toga, kao preduvjet da bi smo se upustili u daljnje aktivnosti po ovoj zamolbi, 
od velikog bi nam značaja bila Vaša jednoglasna odluka.  
 

Stoga se iskreno nadamo da će imati razumijevanja, te donijeti pozitivnu odluku po ovoj zamolbi, 
posebno jer bi smo u protivnom bili primorani odustati od ovog projekta, a samim tim, vrlo 
vjerojatno, postupiti po gore navedenoj točki 2., pa Vam se na istoj unaprijed zahvaljujemo u ime 
svih 200-injak članova našeg kluba. 
 

S poštovanjem. 
 
Remzo ZALIHIĆ, predsjednik kluba 

 
 
PRIVITAK: 

 troškovnik nabave i performanse LED-display panoa, 
 vizualan simulacija pogleda s kružnog toka, 
 vizualna simulacija pogleda sa igrališa. 


